
                               

 

                  Schriftelijke vragen over de parkeernormen   

 

Geacht college, 

Al geruime tijd wordt aangekondigd – onder meer in 2022- dat  de 

parkeernormen worden aangepast. Momenteel geldt hiervoor het bestaande 

beleid. Volgens onze informatie leidt het huidige beleid regelmatig tot afwijzing 

van plannen van pandeigenaren tot transformatie van gebouwen naar wonen.  

Beter voor Den Helder heeft hierom de volgende vragen en verzoek.  

1. Kan het college aangeven hoeveel plannen met betrekking tot de invulling 

van bovenwoningen in winkelstraten of herbestemmingen van gebouwen 

binnen de Linie naar wonen in de afgelopen twee jaar zijn afgewezen op – 

onder meer maar niet uitsluitend - het niet voldoen aan de 

parkeernormen? Hieronder rekenen wij ook de principeverzoeken en 

plannen in eerste aanleg. 

2. Verzoek om bij bovenstaande graag een onderscheid te maken naar 

wonen in winkelstraten (gehele of gedeeltelijke herbestemming winkel-en 

horecapanden) en bijzondere gebouwen zoals kerken. 

3. Is het college het met ons eens dat het van groot belang is voor de –

economische-ontwikkeling van de binnenstad dat de aanpassing van de 

parkeernormen op korte termijn, binnen een half jaar, aan de 

gemeenteraad wordt voorgelegd? Zo nee, waarom niet. 

 

 

Namens Beter voor Den Helder,  

Nancy List.  
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